
Slovenská asociácia univerzitného športu

zAPlsNlcA

zo zasadnutia Rady SAUŠ,

konaného dňa 23.5.2019 v Bratislave

Prítomní: podl'a prezenčnej listiny

Program:

1. Otvorenie
2. Schválenie programu a rokovacieho poriadku Rady SAUŠ

3. Schválenie pracovných komisií- mandátovej a návrhovej

4, Správa mandátovej komisie

5. Správa prezidenta SAUŠ

6. Výročné správy, účtovné závierky a audit za roky 2016, 2O!7 a 2O78

7. Rozpočet SAUŠ na rok 2019

8. Správa ŠTK

9, Správa Dozornej rady SAUŠ

10. Schválenie člena W SAUŠ

11. Schválenie kandidátov do medzinárodných orgánov a komisií

t2. Diskusia

13, Správa návrhovej komisie a návrh uznesení - predseda NK

!4. láver

Delegáti dostali návrhy programu a rokovacieho poriadku.

K bodu 1.: Zasadnutie otvorila a viedla pani Cepková. Privítala všetkých delegátov a prezidenta

SAUŠ.

K bodu 2,: Predsedajúca predložila návrh programu a rokovací poriadok na schválenie

Hlasovanie: 30-0-0. Program a rokovací poriadok boli schválené.

K bodu 3.; Návrh pracovných komisií:

Mandátová: p. Janikovský, Beracka, Lacko

Návrhová: p. Jedlička, Halmová, Mižúr

Zapisovateť: p, Masárová

Overovatelia: p. Cepková, Mižúr



Hlasovanie: 25-0-3. Výročná správa a účtovná závierka a prílohy za rok 2018 boli schválené s

pripomienkami.

K bodu 7,: Prezident predložil delegátom návrh rozpočtu SAUŠ na rok 2019. Návrh rozpočtu
SAUŠ na rok 2019 je zverejnený na stránke SAUŠ,

Hlasovanie: 28-0-0. Návrh rozpočtu SAUŠ na rok 2019 bol schválený.

K bodu 8.: Správu ŠrK SnUŠ predniesla predsedníčka ŠTK pani Cepková, Poukázala na činnosť
a súťaže v roku 2018. lnformovala o plánovanej činnosti na rok 2019. Pod'akovala všetkým za
doterajšiu prácu. Správa je súčasťou prezentácie z rady SAUŠ. Prezentácia je zverejnená na

5tránke sAUŠ.

1. P, Mižúr, TJ Slávia Farmaceut, ocenil, že športovec za orientačné lyžovanie sa zúčastnil na

Svetovej zimnej univerziáde v Krasnoyarsku, v Rusku a informoval, že v rokoch 2027 a 2023
bude tento šport súčasťou svetových zimných univerziád.

K bodu 9.: Správu o činnosti dozornej rady SAUŠ predniesol pán Žídek, ktorý bol týmto
poverený predsedom a kontrolórom SAUŠ p. Cisárikom. Správa je zverejnená na stránke SAUŠ.

K bodu 10.: Schválenie člena W SAUŠ

Hlasovanie: 27-0-0, Člen Regionálnej rady Bratislava lng. Remák bol schválený.

Hlasovanie: 27-0-0. Člen Výkonného výboru SAUŠ lng. Remák bol schválený.

K bodu 11,: Schválenie kandidátov do medzinárodných orgánov a komisií,

Prof. MUDr. Dušan Hamar, PhD. - Viceprezident a č|en exekutíVy F|SU

Mgr. Alena Cepková, PhD. - komisia FISU

PaedDr. lgor Nemeček - predseda technickej komisie FlSU - ladotni hokej

lng. Július Králik - predseda technickej komisie FlSU - šerm

lng. Michaela Masárová - komisia FlSU

Hlasovanie: 26-0-1. Kandidatúra Prof. MUDr. Dušana Hamara, PhD. bola schválená.

Hlasovanie: 26-0-1. Kandidatúra Mgr. Aleny Cepkovej, PhD. bola schválená.

Hlasovanie: 26-0-1. Kandidatúra PaedDr. lgora Nemečeka bola schválená.

Hlasovanie: 26-0-1. Kandidatúra lng. Júliusa Králika bola schválená.
Hlasovanie: 26-0-1. Kandidatúra lng. Michaela Masárová bola schválená.

K bodu t2.:
Diskusia:

1. P. Kyseí, HK UMB v Banskej Bystrici, informoval, že klub je súčasťou univerzitnej hokejovej



Príloha č.1,

Správa mandátovej komisie.

Mandátová komisia (MK) na zasadnutí Rady SAUŠ dňa 23.5.2019 pracovala v zložení pp.

Janikovský - predseda, Beracka, Lacko - členovia,

MK konštatovala, že z pozvaných 44 subjektov športových klubov sa prezentovalo 25

delegátov, ktorí disponovali spolu 30 hlasmi.

Na schválenie jednotlivých bodov programu, okrem bodu č.10, bola potrebná nadpolovičná
váčšina hlasov detegátov, čo bolo splnené - vid'zápis z Rady SAUŠ.

Na schválenie bodu č.10 bola potrebná 2/3 váčšina hlasov prítomných deIegátov, čo bolo
splnené - vid'zápis z Rady SAUŠ.

MK konštatuje, že počas celého rokovania Rady SAUŠ bola v pléne prítomná nadpolovičná
váčšin a od prezentovaných delegátov.

PaedDr. Róbert Janikovský

predseda MK


